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حسـین بـرادران فـر| از 1۰سـال پیـش 

شـوراهای اجتماعـی محـلات کارش 

را شروع کـرد امـا اعضـای شـورا کـه 

عنـوان نماینـده شـهروندان محلـه 

خـودرا دارنـد نتوانسـته اند تاکنـون 

بـه جایـگاه خوبـی در محلات برسـند 

و بـه همین دلیـل با مشـکلات زیادی 

روبه رو هستند. شمسی طوسی، رئیس 

شـورای اجتماعـی محلـه گوهرشـاد،

بـا شـهرآرامحله از همیـن مشـکلات 

و کمبودهـای شـوراهای اجتماعـی 

می گویـد.

رئیس شورای اجتماعی محله گوهرشاد 

می گوید: شــورای اجتماعــی محله 

گوهرشاد جزو شوراهای فعال منطقه یک 

اســت. اعضای شــورا حتی در دوران 

کرونا نیز جلسات ماهانه خود را با رعایت 

پروتکل های بهداشتی برگزار کردند.

حتی یک مرتبه هم جلسه ماهانه شورا 

تعطیل نشد.

شمسی طوسی ادامه می دهد: در این 

مدت شورا توانست پیگیری های خوبی 

برای آســفالت معابر و تجهیز مبلمان 

شــهری محله انجام دهــد. در زمینه 

فعالیت های اجتماعی و فرهنگی نیز 

عملکرد خوبی داشتیم به عنوان نمونه 

مدتی قبــل از مادران نمونــه محله را 

قدردانی  کردیم.

شمسـی طوسـی در ادامه با اشـاره به 

نبود جایگاه اجتماعی مشخص برای 

اعضـای شـورا در محلـه می گویـد: بـا 

وجودی که اعضای شورای اجتماعی با 

انتخابات مردمی  و رأی شهروندان محله 

انتخـاب شـدند، بـا این حـال اعضای 

شـورا بـرای بسـیاری از مـردم محلـه 

ناشـناخته هسـتند. آن ها حتی محل 

استقراری ندارند که بتوانند خودشان 

را معرفی کنند و یا از شـهروندان محله 

بخواهنـد که بـه دفـتر آن هـا مراجعه و 

مشـکلات محله را بیان کنند. اعضای 

شورای اجتماعی حتی یک کارت برای 

معرفی خودشان ندارند. با وجودی که 

بارها درخواسـت چاپ کارت داشتیم 

شـهرداری موافقت نکرده است.

 نبـود بودجـه مشـخص یکـی دیگـر از 

مشکلات شـوراهای اجتماعی محله 

است. رئیس شـورای اجتماعی محله 

گوهرشاد با تأیید این مطلب می گوید:

سـال گذشـته چندین طـرح محلی را 

تصویـب و حتـی کارفرمـا و پیمانـکار 

طـرح را هـم مشـخص کردیـم امـا بـا 

وجـود گذشـت چنـد مـاه، بیشـتر این 

طرح های مصوب اجرا نشد دلیلش را 

که پرسـیدیم گفتند هنوز بودجه شورا 

نیامـده اسـت بایـد از بودجـه معاونت 

فرهنگـی اسـتفاده کنیـم.

QازQگوهرشادQمحلهQاجتماعیQشورایQرئیس
مشکلاتQدیرینهQاینQتشکلQمردمیQمیQگوید

ناشناخته
 در بین اهالی

شھر خبر
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احداث آیلند میانی
خیابان آیت ا...عبادی

فرامرزی|احداث آیلند میانی بولوار آیت ا...عبادی با هدف روان سازی 

ترافیک، ایجاد زیباســازی منظر شهری، افزایش ایمنی عابران و 

کاهش تصادف ها در بهمن سال1۳۹۷اجرا شد.

پیش از احداث آیلند، وسط این خیابان برای ممانعت از تردد عابران 

و بروز خطرات احتمالی نرده کشی شده بود. به دستور شهرداری 

مشهد، جمع آوری نرده ها و ساخت آیلند در دستورکار قرار گرفت.

ایــن پروژه با طــول 11۰۰مــتر و حدفاصل خیابــان خواجه ربیع و 

شهید کامیاب در سه فاز عمرانی، ترافیکی و فضای سبز با اعتبار 

۵۵۰میلیون تومان طی دو هفته اجرایی شد.

آسیه هاشــمی یکی از ساکنان خیابان عبادی است. او درباره این 

پروژه می گوید: پیش از اجرای آیلند، وسط خیابان نرده کشی بود که 

اصلا صورت زیبایی نداشت. علاوه بر این گاه برای رفتن به آن سوی 

خیابان و خرید از مغازه ای باید مسافتی طولانی را طی می کردیم 

تا به محل ویژه عبور عابران برسیم. برای افراد مسن طی کردن این 

مســیر راحت نبود.او ادامه می دهد: با ایجاد آیلنــد میانی بولوار 

علاوه بر اینکه فضای سبز زیبایی وسط خیابان ایجاد شده، عبور 

و مرور عابران هم راحت شــده است.هاشمی اما هنوز از ترافیکی 

می گوید که در ساعات پرتردد درگیرش هستند و اضافه می کند:

حجم تردد در خیابان عبادی زیاد است و خیابان هم عرض کافی ندارد 

کاش با عقب نشینی مغازه ها فکری به حال این حجم ترافیک شود.

بهمن 1۳۹۷

۵۵۰میلیون تومان

زیباسازی شهری در کنار 
روان سازی ترافیک

وژه گرافی پر
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آسفالت سواره روها؛ مرمت پیاده روها در منطقه یک
معـاون اجرایـی شـهرداری منطقـه یـک از لکه گیـری غیرمکانیزه 17هـزار و 4۰۰متر مربـع از معابر سـواره رو 

ایـن منطقه خـبر داد.

احسـان شریعتـی گفت: مدیریت شـهری همواره رسـیدگی بـه معابـر را در اولویت کارش قرار داده اسـت. به 

همیـن دلیل معابـر پرترددی کـه نیاز به مرمت داشـت لکه گیـری غیرمکانیزه شـدند.

او افـزود: روکـش غیرمکانیـزه اصـولا در معابـری کـه عمـر آسـفالت کمتری داشـته یا میـزان آسـیب دیدگی 

بـه معـبر ناچیـز بوده اسـتفاده می شـود، بیشـتر ایـن مـوارد ناشـی از حفاری هـای غیراصولـی شرکت های 

خدمت رسـان بـوده کـه منجر بـه فرورفتگـی و ایجـاد نابرابـری یا برآمدگی لایه سـطحی آسـفالت می شـود.

معـاون اجرایـی شـهرداری منطقـه یک افـزود: ایـن منطقه مرکـز درمانـی و اداری و تجاری اسـت بـه همین 

دلیـل رفـت و آمـد شـهروندان از شـهر در آن زیـاد اسـت همین مـورد به اهمیـت توجه بـه کیفیت معابـر برای 

تـردد خودروهـا می افزایـد. معابـری ماننـد خیـام، احمدآباد، سـجاد، قرنـی و...دارای این ویژگی اسـت.

شریعتی از تمامی شـهروندان خواسـت تا در قبـال حفاظت از سرمایه ها و امکانات عمومـی  اقدام کنند و در 

صورت مشاهده موارد آسیب دیدگی آسفالت، مراتب را با تماس به سامانه ارتباط مردمی 137 اطلاع دهند.

او در ادامـه گفـت: مرمـت و لکه گیـری بیـش از 1۵۰۰مترمربع از پیاده رو هـای منطقه نیز با هدف  تسـهیل در 

عبـور و مـرور عابران پیاده و افزایش رفاه شـهروندان انجام شـد.

شریعتـی افـزود: پیاده روهـا بـه عنوان یکـی از مکان هـای پرتردد برای اسـتفاده عمـوم شـهروندان و بخش 

جدایی ناپذیـر شـهرها مهـم هسـتند. همان طور کـه گفتـم منطقه یک تـردد زیـادی دارد و بسـیاری از مردم 

حتـی از شـهرهای دیگر بـرای مراجعه به مراکز پزشـکی و درمانـی به خیابـان احمدآباد رفت و آمـد دارند. در 

ایـن زمینـه پیاده روهایـی کـه تـردد ریـادی دارنـد در اولویـت هسـتند و در صـورت تخریب به سرعـت مرمت

 می شوند.

او یکی از دلایل آسـیب دیدگی پیاده رو ها را ورود وسـایل نقلیه موتوری به این معابر دانسـت و از شـهروندان 

خواسـت تـا بـا رعایت اصـول شهرنشـینی و واردنشـدن وسـایل موتوری بـه این معابـر ضمن رعایـت حقوق 

شـهروندی، شـهرداری را در حفـظ و نگهداری ایـن مکان ها یاری رسـانند.

جمع آوری زباله گردها
شــهردار منطقه۲ مشــهد از جمــع آوری هزار و 

۸۹۸زباله گرد و پلمب سیزده انبار ضایعاتی غیرمجاز 

در ماه گذشــته خبر داد.حجت فرقانی بیان کرد:

همچنین ۹خودرو تفکیک کننده غیرمجاز اعمال 

قانون و 1۲ســه چرخ و موتور ضایعاتی به سازمان 

پسماند برای اعمال قانون معرفی شد. در همین 

زمینه یازده تن و ۸۰کیلوگرم ضایعات جمع آوری شد 

که درآمد حاصل از ارجاع بازیافت کنندگان غیرمجاز 

به سازمان مپ بالغ بر 1۹3میلیون ریال شد.

سامان دهی کال اسماعیل آباد
پروژه سامان دهی کال اسماعیل آباد از آذرماه سال۹۹

شروع شد و براین اساس قرار بود تا زمستان14۰۰ به 

پایان برسد اما تاکنون ۸۰درصد پیشرفت داشته و 

تا دو ماه دیگر به بهره برداری خواهد رسید.

بر پایه این گزارش، بدنه سازی کال اسماعیل آباد 

از سپاد تا انتهای ابوطالب شمالی به پایان رسیده 

اســت همچنین جدول گذاری و زیرسازی معبر 

1۲مــتری در ضلع شــمالی انجام شــده و آماده 

آسفالت است.

اجرای آسفالت
معاون فنی و اجرایی شهرداری منطقه۲ مشهد گفت:

اجرای آسفالت توس۶۵ از 1۶اردیبهشت امسال 

آغاز و به دلیل رفاه حال شهروندان و جلوگیری از 

ایجاد ترافیک، به طور شبانه انجام شد.

محســن قره خانی افــزود: این عملیات شــامل 

لکه گیری مکانیزه آسفالت مسیر رفت و برگشت 

از ابتدای خیابان توس۶۵ تا نجف۵ با مســاحت 

حدود13۰۰متر مربع و هزینــه این پروژه بیش از 

دو میلیارد و ۲۰۰میلیون ریال بود.

پاسخ به درخواست مردم
رئیس اداره روابط عمومی شهرداری منطقه۲ از 

پاسخ به هشتاد پیام مردمی خبر داد و گفت: این 

پیام ها درباره بهبود و بهسازی پیاده رو، آسفالت،

جدول و کانال بود.

صادق نــاصری افــزود: از این بین شــصت پیام 

درباره مرمت و لکه گیری آســفالت بود.1۲نمونه 

مرمــت کانال و جداول به متراژ 14۵متر و هشــت 

مــورد مرمت پیاده رو به مــتراژ 11۰متر در منطقه

 انجام شد.
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